

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DIMENSIONS: JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION Date: 26-05-2024 12:37:10 PM Subject: Forming committees emanating from the Board of Directors			السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: 26-05-2024 12:37:10 PM الموضوع: تشكيل اللجان المنبثقة عن مجلس الادارة	
Kindly be informed that the Board of Directors of DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION on the meeting held on 22-05-2024 decided the formation of the following committees emanating from the Board.			أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 22-05- 2024 بتشكيل اللجان التالية والمنبثقة عن المجلس.	
Date of Committee's formation: 22-05-2024			تاريخ تشكيل اللجنة: 22-05-2024	
The committee			اللجنة	
Risk Management Committee			لجنة ادارة المخاطر من التالية اسماءهم:	
Name	Designation		تعيين	اسم
KHAED MAHMMAD MAHMOUD ALMATARNEH	Chairman of the Committee		رئيس اللجنة	خالد محمد محمود المطارنه
Ashraf Sami	member		عضو	اشرف سامي محمد خليل
Mohammad Khalil	member		عضو	خالد علي عبد القادر الريماوي
Khaled Ali Abdelqader AlRimawi	member			۰-ریری
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمود عساكر			وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمود عساكر	